
 

 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

01.03.2019                                             м. Черкаси                                       № 12 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 12 

На засіданні присутні   - 10 
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії Парамонов В.В. 

секретар комісії Сілко Л.А. 

 

Члени комісії Бачинська І.І., Баштан О.В., Козак М.М., 

Павленко І.Ф., Похольчук Р.В., Судакевич В.Г., 

Уманець В.П., Федорук О.Л. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бурсак О.В., Мельник І.М. 

 

На засідання комісії запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 

 

 

Порядок денний: 

1. Про призначення МОСКОВЧУК І. М. на посаду директора 

комунального закладу «База спеціального медичного постачання»  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

2. Про призначення СІВЕЦЬ Г. І. на посаду головного лікаря 

Черкаського обласного дитячого кардіоревматологічного санаторію «Городище» 
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

3. Про призначення КОНДРАЦЬКОГО М. І. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 
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Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про призначення ПАРАМОНОВА В. В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про призначення ГАРКАВОГО К. А. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про призначення ЗАДОРОЖНОГО С. В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Про призначення МИХНО С. Л. на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський обласний спеціалізований Будинок дитини» Черкаської 

обласної ради  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про призначення ФЕДОРЕНКА М. А. на посаду начальника 

комунальної установи «Черкаське обласне бюро судово-медичної експертизи»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про призначення ЛЕПСЬКОГО В. В. на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-соціальної 

експертизи» Черкаської обласної ради  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

10. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» 

Черкаської обласної ради  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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11. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека 

№ 91» Черкаської обласної ради  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

12. Про оренду цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

13. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

комунального підприємства «Центральна районна аптека № 30»  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

14. Про прийняття майна з державної власності у комунальну власність  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

15. Про обласну програму «Трансплантація аутологічних гемопоетичних 

стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 2019-2023 роки  
Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я Черкаської ОДА 

16. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік  

Доповідає: 
Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

17. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від 18.12.2018 

№ 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік»  

Доповідає: 
Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

18. Про хід виконання рішення обласної ради  від  03.06.2016  № 5-3/VIІ 

«Про обласну цільову програму забезпечення підготовки (перепідготовки) та 

безперервного професійного розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки» 

Доповідає: 
Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я Черкаської ОДА 
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19. Про хід виконання рішення обласної ради  від 24.04.2015 № 39-5/VI 

«Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки»  

Доповідає: 
Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я Черкаської ОДА 

20. Про  виконання  рішення  обласної ради  від   28.08.2015  № 42-4/VI 

«Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-

2018 роки»  

Доповідає: 
Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я Черкаської ОДА 

21. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради  

Доповідає: 
Тарасенко 

Валентин Петрович 

- перший заступник голови обласної ради 

22. Про затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної 

ради на 2019 рік  

Доповідає: 
Тарасенко 

Валентин Петрович 

- перший заступник голови обласної ради 

23. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік  
Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

23.1. Про пропозиції постійної комісії з питань охорони здоров’я до плану 

роботи обласної ради на 2019 рік 
Доповідає: 

Парамонов 

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії 

24. Про план роботи постійної комісії з питань охорони здоров’я на 2019 

рік  

Доповідає: 
Парамонов 

Віктор Володимирович 

- голова постійної комісії 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення МОСКОВЧУК І. М. на посаду директора комунального закладу 

«База спеціального медичного постачання». 
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Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою було проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального закладу «База спеціального 

медичного постачання». За результатами проведеного конкурсу переможцем 

визнано Московчук Інну Миколаївну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення обласної ради «Про призначення МОСКОВЧУК І.М. на посаду 

директора комунального закладу «База спеціального медичного постачання». 

Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Підтримати кандидатуру Московчук Інни Миколаївни для призначення 

на посаду директора комунального закладу «База спеціального медичного 

постачання» та проект рішення «Про призначення МОСКОВЧУК І.М. на посаду 

директора комунального закладу «База спеціального медичного постачання». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення СІВЕЦЬ Г. І. на посаду головного лікаря Черкаського обласного 

дитячого кардіоревматологічного санаторію «Городище». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду головного лікаря Черкаського обласного дитячого 

кардіоревматологічного санаторію «Городище». За результатами конкурсу 

переможцем визнано Сівець Галину Іванівну.  

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення СІВЕЦЬ Г.І. на посаду головного лікаря 

Черкаського обласного дитячого кардіоревматологічного санаторію 

«Городище». Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 4). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Сівець Галини Іванівни для призначення на 

посаду головного лікаря Черкаського обласного дитячого 

кардіоревматологічного санаторію «Городище» та проект рішення «Про 

призначення СІВЕЦЬ Г.І. на посаду головного лікаря Черкаського обласного 

дитячого кардіоревматологічного санаторію «Городище». 
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2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 12/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення КОНДРАЦЬКОГО М. І. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської 

обласної ради». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради». За 

результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Кондрацького Миколу 

Івановича. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення КОНДРАЦЬКОГО М.І. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради». Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 6). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Кондрацького Миколи Івановича для 

призначення на посаду директора комунального некомерційного підприємства 

«Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради» та проект рішення 

«Про призначення КОНДРАЦЬКОГО М.І. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської 

обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який зробив заяву про відмову брати участь у розгляді та 

голосуванні щодо зазначеного питання у зв’язку з конфліктом інтересів (заява 

додається до протоколу, додаток 8).  
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Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ПАРАМОНОВА В.В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний онкологічний диспансер 

Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради». За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано 

Парамонова Віктора Володимировича. Термін контракту становить п’ять років. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення ПАРАМОНОВА В.В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради». Термін контракту становить 

п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Парамонова Віктора Володимировича для 

призначення на посаду директора комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» та 

проект рішення «Про призначення  ПАРАМОНОВА В.В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 10). 

 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 1. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ГАРКАВОГО К.А. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний психоневрологічний 

диспансер Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний психоневрологічний диспансер Черкаської 

обласної ради». За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано 

Гаркавого Костянтина Анатолійовича. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення ГАРКАВОГО К.А. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 
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психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради». Термін контракту 

становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 11). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Гаркавого Костянтина Анатолійовича для 

призначення на посаду директора комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний психоневрологічний диспансер Черкаської обласної 

ради» та проект рішення «Про призначення ГАРКАВОГО К.А. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

психоневрологічний диспансер Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 12/5 додається до протоколу (додаток 12). 
 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ЗАДОРОЖНОГО С. В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний госпіталь 

ветеранів війни Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни 

Черкаської обласної ради». За результатами проведеного конкурсу переможцем 

визнано Задорожного Сергія Вікторовича. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення ЗАДОРОЖНОГО С.В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний 

госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради». Термін контракту 

становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 13). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Задорожного Сергія Вікторовича для 

призначення на посаду директора комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної 

ради» та проект рішення «Про призначення ЗАДОРОЖНОГО С. В. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради». 
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2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 12/6 додається до протоколу (додаток 14). 
 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення МИХНО С. Л. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний спеціалізований Будинок дитини». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний спеціалізований Будинок дитини». За результатами проведеного 

конкурсу переможцем визнано Михно Світлану Леонідівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення МИХНО С.Л. на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський обласний спеціалізований Будинок дитини» 

Черкаської обласної ради». Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 15). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Михно Світлани Леонідівни для 

призначення на посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний 

спеціалізований Будинок дитини» та проект рішення «Про призначення МИХНО 

С. Л. на посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний 

спеціалізований Будинок дитини». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 12/7 додається до протоколу (додаток 16). 
 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ФЕДОРЕНКА М. А. на посаду начальника комунальної установи 

«Черкаське обласне бюро судово-медичної експертизи». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду начальника комунальної установи «Черкаське 

обласне бюро судово-медичної експертизи». 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Федоренка 

Максима Андрійовича. 
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Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення Федоренка М.А. на посаду начальника 

комунальної установи «Черкаське обласне бюро судово-медичної експертизи». 

Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Федоренка Максима Андрійовича для 

призначення на посаду начальника комунальної установи «Черкаське обласне 

бюро судово-медичної експертизи» та проект рішення «Про призначення 

ФЕДОРЕНКА М. А. на посаду начальника комунальної установи «Черкаське 

обласне бюро судово-медичної експертизи». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 12/8 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ЛЕПСЬКОГО В. В. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи». 

Доповідач повідомив, що Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи». За результатами проведеного 

конкурсу переможцем визнано Лепського Владлена Володимировича.  

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

проект рішення «Про призначення ЛЕПСЬКОГО В.В. на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-соціальної 

експертизи Черкаської обласної ради». Термін контракту становить п’ять років. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 19). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Лепського Владлена Володимировича для 

призначення на посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний 

центр медико-соціальної експертизи» та проект рішення «Про призначення 

ЛЕПСЬКОГО В. В. на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи».  

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
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Висновок № 12/9 додається до протоколу (додаток 20). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

«Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» 

підготовлено з метою ефективного використання майна та враховуючи 

звернення ТОВ «Канівська центральна районна аптека № 91» щодо надання 

дозволу на продовження договору оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека 

№ 91» Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 21). 
 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути проект рішення «Про оренду цілісного 

майнового комплексу колишнього комунального підприємства «Канівська 

центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/10 додається до протоколу (додаток 22). 
 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього комунального 

підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної 

ради», що є альтернативним проектом до проекту рішення «Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

«Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради». 

Доповідач зазначив, що вказаний проект рішення підготовлено 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради з метою ефективного 

використання майна, розширення мережі Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація», яке є суб’єктом спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області та не має власної мережі в 

Канівському районі, а також враховуючи, що орендар не виконує істотні умови 

договору оренди, зокрема в частині своєчасної сплати орендної плати до 

загального фонду обласного бюджету. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 23). 
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ВИРІШИЛИ:  
рекомендувати розглянути проект рішення «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

«Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/11 додається до протоколу (додаток 24). 
 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

оренду цілісного майнового комплексу комунального підприємства «Центральна 

районна аптека № 30». 

Доповідач повідомив, що проект рішення підготовлено управлінням 

майном з метою ефективного використання майна та враховуючи звернення, що 

надійшло до обласної ради від ТОВ «Центральна районна аптека №30» з 

проханням надати дозвіл на продовження договору оренди цілісного майнового 

комплексу комунального підприємства «Центральна районна аптека №30». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 25). 

 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути проект рішення «Про оренду цілісного 

майнового комплексу комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№ 30» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/12 додається до протоколу (додаток 26). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу комунального підприємства 

«Центральна районна аптека № 30», що є альтернативним проектом до проекту 

рішення «Про оренду цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30». 

Доповідач повідомив, що зазначений проект рішення підготовлено 

управлінням майном з метою ефективного використання майна, розширення 

мережі Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація», яке є 

суб’єктом спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області та не має власної мережі в Золотоніському районі. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 27). 
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ВИРІШИЛИ:  
рекомендувати розглянути проект рішення «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу комунального підприємства «Центральна 

районна аптека № 30» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/13 додається до протоколу (додаток 28). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

прийняття майна з державної власності у комунальну власність». 

Доповідач повідомив, що зазначений проект рішення підготовлено 

управлінням майном на підставі звернення управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА щодо прийняття автомобіля швидкої медичної допомоги, 

отриманого як гуманітарна допомога, з державної у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на баланс 

комунальної установи «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф Черкаської обласної ради».    

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 29). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про прийняття майна з державної власності у 

комунальну власність» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/14 додається до протоколу (додаток 30). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М.,  яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

обласну програму «Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових 

клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 2019-2023 роки». 

Доповідач зазначила, що прийняття рішення дозволить: 

- комплексно вирішувати проблеми профілактики, діагностики та 

лікування пацієнтів зі злоякісними захворюваннями крові та лімфатичних вузлів 

в умовах комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради», що забезпечить доступність 

до високотехнологічного дороговартісного лікування онкохворим за місцем 

проживання; 

- знизити рівень захворюваності, інвалідності та смертності населення від 

злоякісних захворювань крові та лімфатичних вузлів; 
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- збільшити тривалість та покращити якість життя хворих зі злоякісними 

захворюваннями крові та лімфатичних вузлів. 

Виконання заходів зазначеної програми дасть змогу: 
- підвищити доступність надання медичної допомоги пацієнтам зі 

злоякісними захворюваннями крові та лімфатичних вузлів, що дасть можливість 

рятувати життя більшій кількості пацієнтів, дозволить забезпечити відповідну 

медичну і соціальну реабілітацію, поліпшити якість життя, знизити рівень 

інвалідизації та смертності онкохворих; 

- оптимізувати використання ресурсів галузі охорони здоров’я, 

покращити матеріально-технічну базу та кадровий потенціал онкологічної 

служби області; 

- підвищити рівень інформованості населення щодо профілактики та 

раннього виявлення злоякісних захворювань. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою та програмою 

додається до протоколу (додаток 31). 

 

В обговоренні взяв участь Парамонов В.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про обласну програму «Трансплантація 

аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та 

периферичної крові» на 2019-2023 роки» та рекомендувати розглянути питання 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/15 додається до протоколу (додаток 32). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік». 

Доповідач повідомила, що за звітний період до обласного бюджету 

надійшло 8 554 118,3 тис. грн. доходів, з них: до загального фонду – 7 925 264,3 

тис. грн., спеціального фонду – 628 854,1 тис. грн. із загального фонду до 

бюджету розвитку (спеціального фонду) передано 197 074,4 тис. грн. 

Видатки на утримання установ та закладів освіти зросли, у порівнянні з 

минулим роком, на 142 173,3 тис. грн. (27,6 відс.), охорони здоров’я – на 56 901,4 

тис. грн. (6,0 відс), соціального захисту та соціального забезпечення – на 45 

208,6 тис. грн. (22,2 відс.), культури і мистецтва – 11 295,9 тис. грн. (14,4 відс.), 

фізичної культури і спорту – 5 454,1 тис. грн. (19,5 відс.). 

На реалізацію окремих програм з обласного бюджету головними 

розпорядниками коштів використано 152 829,3 тис. грн. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 33). 
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2018 рік» та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/16 додається до протоколу (додаток 34). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік». 

Доповідач зазначила, що для управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації виділяється 80896,007тис. грн., з них:  

900,0 тис. грн. Черкаській медичній академії на виконання обласної 

програми підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на 

період до 2021 року  

30300,0 тис. грн. на придбання лікарських засобів та виробів медичного 

призначення КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради»,  

24000,0 тис. грн. для придбання системи рентгенологічної ангіографічної та 

3300,0 тис. грн. на виготовлення проектно-кошторисної документації та 

проведення капітального ремонту  блоку приміщень відділення інтервенційної  

радіології КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради», 2000,0   

тис. грн. для проведення капітального ремонту, пов'язаного з нанесенням 

вертикальної обліплюваної гідроізоляції КНП «Черкаська обласна дитяча 

лікарня Черкаської обласної ради»; 

742564,164тис. грн для завершення капітального ремонту східців 

центрального входу до головного корпусу КНП «Черкаський обласний  

клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради»; 2400,0 тис. грн. 

на проведення ремонту ангіографічної системи КНП «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної ради»; 400,0 тис. грн. для придбання 

монітора пацієнта реанімаційного КНП «Черкаський  обласний  кардіологічний 

центр Черкаської обласної ради»; 

25000,0 тис. грн. для придбання комп’ютерного томографа КНП 

«Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради», 

14500,0 тис. грн. для створення Центру високодозової хіміотерапії з 

трансплантацією аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин кісткового 

мозку та периферичної крові у Черкаському обласному онкологічному 

диспансері Черкаської обласної ради; 

5131,843 тис. грн. для придбання паливно-мастильних матеріалів та 

запчастин для автотранспорту та 2230,0 тис. грн. для забезпечення  

співфінансування придбання апаратно-програмного комплексу оперативно-

диспетчерської служби КУ «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф Черкаської обласної ради»; 
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2000,0 тис. грн. на придбання комп’ютерного томографу для КНП  

«Черкаська обласна стоматологічна поліклініка Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 35). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 18.12.2018 

№ 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/17 додається до протоколу (додаток 36). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-3/VIІ «Про обласну цільову 

програму забезпечення підготовки (перепідготовки) та безперервного 

професійного розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки» у 2018 році. 

Доповідач повідомила, що на базі КНП «Черкаський обласний навчально-

тренінговий центр підвищення кваліфікації лікарів Черкаської обласної ради» 

функціонують 2 класи симуляційного навчання, де для лікарів закладів охорони 

здоров’я області проводяться практичні заняття з опанування практичними 

навичками і вміннями відповідно до програм циклів тематичного удосконалення. 

У навчальному процесі застосовуються тренувально-демонстраційне 

устаткування та манекени.  

На підставі угод про співпрацю з вищими навчальними медичними 

закладами дипломної та післядипломної освіти Міністерства охорони здоров’я 

України на базі зазначеного Центру у 2018 році було проведено 32 навчальних 

цикли на яких підвищили кваліфікацію 1173 спеціалісти, у тому числі – 311 

сімейних лікарів. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 37). 

 

ВИРІШИЛИ:  

інформацію  про  хід  виконання  рішення обласної ради від 03.06.2016 

№ 5-3/VIІ «Про обласну цільову програму забезпечення підготовки 

(перепідготовки) та безперервного професійного розвитку медичних кадрів на 

2016-2020 роки» взяти до відома та продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 12/18 додається до протоколу (додаток 38). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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19. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради  від 24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну 

програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 

роки» у 2018 році. 

Доповідач повідомила, що, відповідно до програми, по області на 2018 рік 

було заплановано виділити кошти в сумі 1 537 762,00 грн. Фактично ж було 

виділено 1 006 762,00 грн. 

На виділені кошти закуплено пломбувальні матеріали та дезінфікуючі 

засоби, сучасні стоматологічні установки, компресор, апекс локатор, 

світильники безтіньові. 

У районах, де кошти не виділялись, санація дітей проводилася за 

благодійні внески. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 39). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коваленко І.О. висловив занепокоєння станом справ у районах, в яких 

кошти на виконання заходів програми не виділялись.  

Парамонов В.В. запропонував доручити Коваленку І.О підготувати проект 

звернення до керівництва Звенигородської, Тальнівської та Катеринопільської 

районних рад, а також до ОТГ, які знаходяться на території зазначених районів, з 

пропозицією передбачити кошти в місцевих бюджетах на фінансування заходів 

обласної програми профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 

2015-2020 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 

№ 39-5/VI «Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки» взяти до відома та продовжити контроль за 

його виконанням. 

2. Звернутись до керівництва Звенигородської, Тальнівської та 

Катеринопільської районних рад, а також до ОТГ, які знаходяться на території 

зазначених районів, з пропозицією передбачити кошти в місцевих бюджетах на 

фінансування заходів обласної програми профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки. 

 

Висновок № 12/19 додається до протоколу (додаток 40). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про виконання 

рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-4/VI «Про обласну цільову соціальну 

програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки». 
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Доповідач повідомила, що в області щороку виявляють більше 503 

випадків захворювань на ВІЛ-інфекцію/СНІД. Переважна кількість людей 

інфікуються статевим шляхом, їх кількість становить 63% від загальної кількості 

хворих. У 2017 році вперше за 29 років боротьби з хворобою було зафіксовано 

нульовий показник передачі ВІЛ-інфекції/СНІДУ новонародженим від матері до 

дитини.  

На базі лікувальних закладів області діють 27 кабінетів довіри, в яких 

отримують консультацію та допомогу ВІЛ-інфіковані.  

Кошова Л.М. повідомила також, що заплановані заходи Програми виконані 

в повному обсязі, фінансування забезпечене на 99%. У зв’язку з закінченням 

терміну дії рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-4/VI «Про обласну 

цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки» 

доповідач звернулась з проханням зняти дане рішення з контролю. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 41). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-

4/VI «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

2015-2018 роки» взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-

4/VI «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

2015-2018 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії 

 

Висновок № 12/20 додається до протоколу (додаток 42). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Тарасенка В.П., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків 

у діяльності Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що оцінка корупційних ризиків проводилась 

комісією з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради, 

яка є постійно діючим консультативно-дорадчим органом. 

Ідентифікація корупційних ризиків проводилася шляхом аналізу, синтезу, 

опитування, анкетування, інтерв’ювання, дослідження зовнішнього та 

внутрішнього середовища Черкаської обласної ради на предмет виявлення 

чинників корупційних ризиків у нормативно-правових актах і організаційно-

управлінській діяльності. 

Всього, Комісією ідентифіковано 9 корупційних ризиків, здійснено їх 

формальне визначення та проведено оцінку. При аналізі функцій таких як 

інформаційна та організаційна діяльність; діяльність з направлення в службові 

відрядження працівників виконавчого апарату обласної ради; діяльність з 

оформлення і видання працівникам виконавчого апарату службових посвідчень 

корупційні ризики не виявлено.     



19 
 

 

За результатами оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради підготовлено опис ідентифікованих корупційних ризиків, 

чинників корупційних ризиків та можливих наслідків корупційного 

правопорушення чи правопорушення, пов’язаного з корупцією, та пропозиції 

щодо заходів із усунення (зменшення) рівня виявлених корупційних ризиків. 

Текст проекту рішення з додатками та звітом додається до протоколу 

(додаток 43). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт про результати роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради. 

2. Підтримати проект рішення «Про затвердження звіту за 

результатами роботи комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 

Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/21 додається до протоколу (додаток 44). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Тарасенка В.П., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2019 рік». 

Доповідач зазначив, що метою затвердження Антикорупційної програми є 

впровадження комплексної системи правових, організаційно-управлінських та 

інших заходів щодо запобігання та протидії корупції в діяльності Черкаської 

обласної ради, виховання антикорупційної правосвідомості посадових осіб 

місцевого самоврядування виконавчого апарату Черкаської обласної ради та 

депутатів Черкаської обласної ради, що сприятиме ефективній дії встановлених 

законодавством превентивних антикорупційних механізмів, підвищить рівень 

правової обізнаності громадян та зменшить ризик порушення їхніх основних 

прав і свобод у повсякденному житті, а також сприятиме формуванню у 

населення нетерпимого ставлення до проявів корупції. 

Текст проекту рішення, програми та додатків додається до протоколу 

(додаток 45). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про затвердження Антикорупційної програми 

Черкаської обласної ради на 2019 рік» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/22 додається до протоколу (додаток 46). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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23. СЛУХАЛИ:  

Паніщева Б.Є., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік».  

Текст проекту рішення з додатком додається до протоколу (додаток 47). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про план роботи Черкаської обласної ради на 

2019 рік» та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/23 додається до протоколу (додаток 48). 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Парамонова В.В., який ознайомив членів комісії з проектом плану роботи 

постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я на 2019 рік. 

Проект плану роботи додається до протоколу (додаток 49). 

 

ВИРІШИЛИ:  

затвердити план роботи постійної комісії з питань охорони здоров’я на 

2019 рік. 

 

„За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           В. Парамонов 
 

 

Секретар постійної комісії                                                       Л. Сілко 


